
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 17 juni 2014. 

 

Aanwezig: 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer H.J.G. Maas    lid 

de de heer J.P.H. Gruijters    voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer M.L.C. Spoorendonk    lid 

mevrouw G.J.J. Vereijken    lid 

de heer J.C.M. Verschuren    lid 

mevrouw R.J.H.T. van Waardenburg   lid 

de heer J. Sprengers   wnd. griffier  

de heer J.H.C.M. Briels    wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De commissie stelt de agenda conform voorstel vast. 

 

3. Spreekrecht 

De heer A. Rovers heeft zich gemeld om in te spreken bij agendapunt 9, bespreking uitkomsten 

debat minimabeleid. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van commissie Maatschappe- 

lijke Ontwikkeling van 13 mei 2014 

De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. Op een vraag om uitgebreidere notulen wordt 

uitgelegd dat het een besluitenlijst betreft en dat de inhoud van de discussie e.d. op band na te 

luisteren is.  

 

De vraag wordt gesteld of de commissie een forum kan zijn voor overleg tussen commissie en 

derden. De voorzitter zal het presidium vragen of een dergelijk overleg mogelijk is. 

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Conform voorstel wordt besloten.  

Wethouder Briels heeft twee mededelingen. De eerste betreft de toezegging de commissie te 

informeren over de voortgang waterboulevard. Hij praat de commissie bij over de 

brainstormbijeenkomst die binnenkort gehouden wordt en de verdere planning. 

Vervolgens  informeert hij de commissie over de aanbesteding leerlingenvervoer en de onrust 

die daarop ontstaan is. 

Wethouder Buter deelt de raad mede over het feit dat het CFK hun bestand  gaat informeren 

over de gevolgen van de Transitie zorg. 

De voorzitter wijst de leden op een bijeenkomst over Peel 6.1. op 24 juni 2014. 

 

 



 

6. Stand van zaken voorzieningenclusters 

Wethouder Buter geeft een toelichting op de stand van zaken over Beek, Donk, Aarle-Rixtel 

en Lieshout. Wethouder komt met een overzicht afwikkeling bouwlocaties 

woningbouwprogramma voorzieningenclusters.  

 

7. Stand van zaken transities Peel 6.1 

Wethouder Briels informeert de commissie over de stand van zaken jeugdzorg, transformatie 

wmo-taken, pilot Aarle-Rixtel, cliëntondersteuning, het lokaal Wmo-beleidsplan 2015-2017, 

wmo verordeningen, start uitvoeringsorganisatie wmo per 1-7-2014. 

De wethouder zegt toe om een overzicht van alle zaken over alle transities te zullen maken en 

dit te plaatsen  op extranet. 

Kosten wmo per 01-07-2014 worden naar rato van het aantal  inwoners verdeeld. Op de kosten 

wordt gelet.  

Er vindt een discussie plaats over de wijze waarop een lokaal wmo-beleidsplan moet/kan 

worden opgezet. Aandacht wordt gevraagd voor meer specialisme, minder bureaucratie, meer 

sturing.  

De commissie kan zich vinden in het plafond van € 45.000,- bij woningaanpassingen.  

 

8. Voorstel tot vaststelling basistarieven hulp bij het huishouden 

De wethouder Briels geeft een toelichting op dit voorstel. Het is een verplichting vanuit 

rijksregeling. Veel vragen gaan over de inhoud van de aanbesteding. Deze worden door de 

wethouder beantwoord. De commissie kan zich unaniem vinden in het voorstel en adviseert om 

het als hamerstuk te behandelen.  

 

9. Bespreking uitkomsten debat minimabeleid 

De heer A. Rovers spreekt in namens de cliëntenraad. Hij verduidelijkt de visie van de 

cliëntenraad in deze. De stapeling van bezuinigingen vindt zijn weerslag in de onderste 

inkomensgroepen. Idem ten aanzien van de eigen bijdrage. Hij pleit voor het benutten van de 

mogelijkheid van bijzondere bijstand als instrument bij uitstek voor gemeentelijk beleid.  

De heer Brouwers pleit voor het benutten van de bestaande, beschikbare  middelen. In 2013 is 

ongeveer €150.000,-  voor armoedebeleid niet uitgegeven.  

De heer Maas dringt aan op het voorkomen van armoede. Zorg voor goede voorzieningen. Hij 

wil daarvoor de Kleinsma-gelden benutten. 

De heer Verschuren vindt dat bestrijding van armoede meer is dan alleen minimabeleid. 

Beoordeel de problematiek situationeel. Ook het verstrekken in natura kan goed zijn. Hij pleit 

voor een creatieve en vraagt hoe het staat  met voedsel- kledingbank. 

Mevrouw Vereijken betoogt extra aandacht te geven aan de jeugd.  

Wethouder Buter proeft twee sporen. Kijk naar jeugd in brede zin en ga creatief aan de slag met 

zaken die spelen. De kledingbank kan wellicht voor de zomer starten.  Met alle opmerkingen 

maakt de wethouder beleid en komt daarmee terug. 

Zij wil de voorzieningen beter inzichtelijk en vooral bekend maken voor de doelgroepen. 

 

10.  Voorstel tot vaststelling van de 1e tussenrapportage 2014.  

De heer Verschuren vraagt naar de status van de doelstelling om sociale media te betrekken bij 

beleid. Dit blijft lastig. Bij WMO komt dit aan de orde. 

 

 



 

11.  Rondvraag. 

De heer Brouwers vraagt naar de afwikkeling van de overeenkomst tussen gemeente en OJA. 

Toegezegd zou zijn eerst de raad te informeren, voordat de overeenkomst getekend zou 

worden.   

Wethouder Briels zegt dat het geregeld is en zegt toe de overeenkomst via extranet ter kennis 

te brengen aan raad. 

 

12.  Sluiting. 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 19 augustus 2014. 

 

De griffier,    De voorzitter,  

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 

 


